
3  دوشنبه 7 شهریور 1401، 1 صفر 1444 ، 29 آگوست 2022، شماره 4026 ، صفحه

مدیرعامل فروشگاههای زنجیره ای فامیلی:

روزانه بطور معمول و مستمر از طرف یکی از حوزه های سازمان منطقه آزاد کیش 
پیامک های زیادی به گوشی های شهروندان کیش اعم از خط جزیره و سایر خطوط 
ارسال می شود که اجرا برنامه های مختلف از نمایش فیلم در سینما تا سایر برنامه های 
هنری و مختلف  را گزارش می دهد. اینکه از میان حجم وسیع  ظرفیت ها و ابزار و 
امکانات اطلاع رسانی  درسطح  جزیره چرا فقط بطور انحصاری از  همین یک ابزار 
استفاده می شود  یک طرف و اینکه در طول یک روز  بابت این حجم پیامک ها چقدر 
هزینه می شود طرف دوم موضوع است که شاید نیاز به تعمق بیشتری داشته باشد.

نقد روز...

پیامک های روزانه

 شعبه فروشگاه زنجیره ای فامیلی بزودی 
در جزیره کیش افتتاح می شود 

     مدیرعامل فروشگاههای زنجیره ای 
فامیلی گفت :  به زودی یک شعبه ازاین 

فروشگاهها در جزیره کیش افتتاح خواهد شد.

در این خصوص  با جناب  آقای محمدحســین اسمائی 
مدیرعامل فروشگاههای زنجیره ای فامیلی گفتگویی انجام 

شده است که می خوانید:
به عنوان اولین ســوال لطفــاً خودتان رو 

معرفی  بفرمایید .
من محمد حسین اسمایی هستم. بیش از بیست سال افتخار 
همکاری با گروه صنعتی گلرنگ را داشته و نزدیک به 12 
سال است که  مسئولیت  مدیرعاملی شرکت های مختلف 
گروه صنعتی گلرنگ بعهده ام گذاشته شده که آخرین آن 

شرکت فامیلی است.
ایــده ایجاد برند فروشــگاههای زنجیره 
ای فامیلــی از چه زمانی شــکل گرفت و هدف از 

شکل گیری آن چه بوده است؟
امروزه بر همگان روشن است که یکی از روشهای متداول 
جهت حضور مؤثر در بازار رقابتی، استفاده از شیوه های 
جدید بازاریابی و روشــهای نوین فروش می باشد. یکی 
از بهترین و مستعدترین اماکن تجاری که می توان در آن 
روشهای مختلف فروش را باتوجه به معیارهای بازاریابی 
به مشتریان ارائه و محصولات را به بهترین نحو به ایشان 
معرفی کرد، فروشــگاه های زنجیره ای است. باتوجه به 
اصل فوق الذکر و تجربه موفق قبلی گروه صنعتی گلرنگ 
در ایجاد فروشــگاه های زنجیره ای با برند افق کوروش، 

این مجموعه را بر آن داشت تا با مطالعه و تحقیق در بازار 
و بررسی پتانسیل و مزیتهای نسبی گروه صنعتی، تأسیس 
و ایجاد فروشگاه های زنجیره ای در مقیاس بزرگتر را به 
عنوان هدف جدید دنبال نماید. به همین منظور شرکت 
فروشگاه های زنجیره ای فامیلی مدرن با برند فروشگاه های 
فامیلی ایجاد و اولین شــعبه آن در آذر ماه ســال 1396 در 

استان گلستان افتتاح گردید.
در حال حاضر چند شــعبه فعــال از این 

فروشگاهها در سطح کشور وجود دارد؟
در حال حاضر فامیلی بیش از 55 شعبه در 20 استان کشور 
دارد  و برنامه داریم تا پایان امســال به  تعداد 80 فروشگاه 

فعال در سطح کشور برسیم.
باتوجه به گســترش این نوع فروشگاهها 
درســطح کشــور، این برند چه مزیت رقابتی 

نسبت به سایر رقبا ایجاد کرده است؟
همانگونه که در سئوال قبلی اشاره کردم، یکی از بهترین 
روشــهای فروش، ایجاد شبکه فروشگاه های زنجیره ای  
بوده و این مهم در تجارت جهانی اثبات شــده است لکن 
چگونگی ایجاد و عملیات اینگونه شرکتها از مهمترین دل 
مشغولیهای سرمایه گذاران است. اصولاً دو عامل اصلي 
شــکل گیري بهینه عملیات فروشگاهی، نیروي انساني 
و تجهیزات کامل و کافي مي باشــد. ســازمان پاسخگو، 
ســازمانی است که نسبت به عملکرد و بهره وري متعهد 
باشد. قدرت تامین کالا برای هایپر فامیلی به اتکای گروه 
صنعتی گلرنگ بالا بوده و نیرویهای جوان و مستعدی در 
مجموعه فعال هستند. در راستای نکته ذکر شده و خارج از 
شعارها یا وعده های معمول در اینگونه فروشگاه ها، بنده و 
همکارانم تمام تلاش خود را برای کسب رضایت مشتری 
انجام داده که نتیجه آن ایجاد فضایی امن و آرام فروشگاهی 

برای ایشان شده است. 
 افتتاح شــعبه کیش در چه زمانی صورت 
می گیرد و هدفتــان را از حضور در این جزیره 

تشریح بفرمایید.
در تلاش هستیم بتوانیم شرایط به گونه ای پیش برود که این 

فروشگاه تا یک ماه دیگر قابل بهره برداری باشد. حضور ما 
در کیش می تواند علاوه بر کمک به توسعه برند و فروش 
هایپر فامیلی، عاملی در جهت شناسائی کیفیت خدمت 

رسانی خود به مشتریان جنوب کشور باشد.
محل فروشــگاه در کدام نقطــه از جزیره 

خواهد بود؟
فروشــگاه فامیلی در برج صدف در جزیره زیبای کیش 

خواهد بود.
چه برنامه هایی جهت اشتغال زایی برای 

نیروهای بومی و یا ساکنین جزیره دارید؟

همه فروشگاه های فامیلی در کل کشور نیروهای خود را 
از جوانان مستعد محلی تامین می کنند و قطعا این اتفاق 
در بخش های مختلف فروشــگاه کیش نیز رخ می دهد 
و همکاران منابع انســانی شرکت شرایط را اطلاع رسانی 

خواهند کرد.
به نظرتان ایجاد اینگونه فروشــگاهها در 
جزیــره کیش تا چه حــدی می توانند در رونق 
تولید، چرخه اقتصادی و استفاده از ظرفیتهای 

بالقوه موثر باشد؟ 
شرکت هاي تولیدي مي بایست سعي بر دستیابي به یک نظم 
پایدار داشته، خطوط وظیفه اي را رعایت نموده و براي تحقق 
این امر لازم است کلیه عملیات سازمان تحت کنترل باشد. 
یکی از مهمترین عملیات این شرکت ها، سیستم فروش 
پایدار است. فروش پایدار به معنی آن است که شرکت های 
تولیدی در عملیات فروش به یک روش بدون ریسک و با 
کمترین نوسان دست یافته و باتوجه به این ویژگی تولیدات 
خود را به بازار هدف عرضه نمایند. مطمئناً نوسان کم این 
روش باعث افزایش راندمان شــبکه فروش خواهد شــد 
و در کنار آن عملیات شــناخت بازار و شناسایی محصول 
نیز به انجام رســیده و یک ســازمان خلاق زنده را خلق و 
توسعه خواهد بخشید. در منطقه ای مانند  جزیره کیش که 
محصولات خارجی در حجم بالایی در شبکه توزیع قرار 
داشته محصولات داخلی می بایست تحت شرایط خاص 
در اینگونه بازارها عرضه شوند. قطعاً حمایت از برندهای 
ایرانی با استفاده از ابزار و امکانات مناسب، باعث تقویت آنها 
در برابر رقبای خارجی شده و میل خرید مشتریان جهت 

اینگونه محصولات بالا خواهد رفت.
با توجه به ســابقه حضور فروشگاههای 
مشــابه نظیر پرلا مارکت چــه برنامه ای جهت 

پیشبرد اهدافتان دارید؟
ســطح خدمات قابل ارایه توســط فامیلی، بر اســاس 
استانداردهای مشخصی استوار است. قطعا همکاران من 
در حوزه بازاریابی طرح و برنامه های خوبی برای مشتریان 
عزیز در کیش خواهند داشــت که باعث وفاداری آنها به 

برند فامیلی خواهد شد. یکی از اقداماتی که برای مصرف 
کنندگان جذاب بوده وباعث افزیش وفاداری ورضایتمندی 
ایشــان میگردد ، عضویت در باشگاه مشتریان،  استفاده 
ازسایر خدمات crm  فامیلی میباشد  که امیدوارم مقبول 

نظر مشتریان عزیز قرار گیرد . 
با توجه بــه نزدیکی به زمــان برگزاری 
رقابتهای جام جهانــی در قطر و احتمال بازدید 
توریست از جزیره آیا برنامه ای در این خصوص 

دارید؟
انشــاالله اگر بتوانیم نقشــی در این زمینه داشــته باشیم 
خوشحال خواهیم شد. تلاش ما این است میزبان خوبی 
برای توریست های احتمالی باشیم. فامیلی برای کارهای 

بزرگ آماده است.
با توجه به گسترش فروشگاههای اینترنتی 

آیا برنامه ای در این زمینه دارید؟
سه سال است که فامیلی از طریق برندهای فروش اینترنتی 
در ایران، نظیر اکالا و اســنپ اکســپرس در حال فروش 
اینترنتی می باشد. انشاالله در شعبه کیش نیز فروش اینترنتی 
فعالــی در جهت افزایش رضایتمندی مشــتریان عزیز ، 

خواهیم داشت.
چه چالشهایی ممکن است جهت فعالیت در   

جزیره کیش داشته باشید؟
به هر حال مدل جمعیتی و ساختاری کیش ایجاب می کند 
که در این شعبه فروشگاهی طرح های محلی فروش در 
دستور کار قرار گیرد تا بتوانیم به عنوان یک خرده فروش 
ملی در ســطح جزیره زیبای کیش مطرح شویم . افزایش 
سطح کیفی در عرضه محصولات تازه فروشی که بایستی 
با قیمت مناسب انجام شود ، جزو اولویت کاری همکارانم 

خواهد بود .
 با توجه به شــرایط و منطقه جغرافیایی 
جزیره کیش آیا جهت پشــتیبانی و لجستیک 

مشکلی نخواهید داشت؟
قطعا یکی از چالش های پیش رو برای این شعبه  ، بحث 
لجســتیک است. برنامه ریزی مناسبی برای این امر انجام 
شــده است و انشاالله با کمترین هزینه و ریسک ، این امر 

محقق می شود.
در صورت تمایل پیرامون برنامه های آتی    
و اهداف بلندمدت این فروشــگاه زنجیره ای در 

جزیره کیش توضیحاتی را ارائه دهید.
از آنجا که نوآوري به معناي تحول به علاوه خلاقیت بوده، 
لذا شرکت فامیلی مدرن با استفاده از قابلیتهاي حرفه اي و 
با بهره گیري از ظرفیت کیفي داخل سازماني به نوآوریهاي 
بســیار زیادي در خصوص نحوه عرضه خدمات خود 
نائــل آمده اســت و از ابتدا نیز  برپایــه این نظام ، اقدام به 
تأسیس فروشگاه های زنجیره ای خرده فروشی نموده ایم. 
لذا حضور فامیلی در هر منطقه جغرافیایی هدفمند بوده 
و از قبل درمورد آن تحقیق و مطالعه نموده اســت. قطعاً 
فامیلی با برنامه توسعه هدفمند و سریعی که دارد در تلاش 
هســت همانطور که الان یکی از بازیگران اصلی صنعت 
فروشگاه داری خرده فروشی در ایران بوده، به انتخاب اول 
مشتریان این حوزه تبدیل شود. امیدوارم فروشگاه فامیلی 

کیش در راستای این هدف متعالی گام بردارد .

 اقتصاد کیش -   دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی گفت: 
بانک آفشور قانون است و باید انجام شود، در صورت انجام نشدن مسئولین ذی 

ربط باید پاسخگو باشند. 
سعید محمد افزود: در تبصره 3 بخش هـ بند 1 قانون بودجه 1401، بانک مرکزی 
مکلف است با همکاری سایر دستگاه های ذی ربط اقدامات زیرساختی مالی و بانکی 
ســازگار با برنامه تجارت کشور را اجرا کرده و گزارش عملکرد این بند را هر سه 
ماه یک بار به کمیسیون های برنامه و بودجه و محاسبات و اقتصادی مجلس شورای 

اسلامی و دیوان محاسبات کشور ارائه دهد.
وی در ادامه افزود: دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد از سال گذشته پیگیر تاسیس بانک 
آفشــور در مناطق آزاد است، اقدامات خوبی انجام شده، جلساتی با بانک مرکزی 
برگزار شد و طی مکاتبات رسمی بانک مرکزی با ما درخواست شد که ما سهامداران 
بانک آفشور را معرفی کنیم تا هویت سنجی شوند. پکیج مناسبی از سهامداران داخلی 
و خارجی در خصوص بانک آفشــور آماده شده که تا هفته آینده به بانک مرکزی 

ارسال و طبق قانون بانک آفشور با نظارت بانک مرکزی راه اندازی خواهد شد. 
مشاور رئیس جمهور اظهار داشت: یکی از مهمترین موضوعات در مناطق آزاد که 
سرمایه گذاران را ترغیب به سرمایه گذاری در این مناطق می کند، تسهیل در خدمات 
پولی و بانکی است و در قانون هم به صراحت به آن اشاره شده است. در ماده 18 
قانون چگونگی ایجاد مناطق آزاد به تاسیس بانک آفشور و بانک فرامرزی اشاره شده، 
در ماده 28 به بیمه های آفشور و فرامرزی و ماده 29 هم به ایجاد بورس بین الملل 
اشاره می کند. اینها ابزارهایی هستند که در جنگ ارزی با دنیا و آمریکا بکار می رود 

و امکان فعالیت خارجی را برای فعالین اقتصادی فراهم می کند.
سعید محمد افزود: اینها ظرفیت های مغفول مانده قانون است و در دولت سیزدهم 
با حمایت جناب آقای دکتر رئیسی رئیس محترم جمهور به جد پیگیر راه اندازی 

این ظرفیت ها هستیم.
وی ادامه داد: در هفته گذشته شورای عالی بورس مجوز تاسیس بورس بین الملل 
در مناطق آزاد را صادر کرد. این بورس فرصتی را برای ســرمایه گذاران فراهم می 
کند که هم سهامداران داخلی بتوانند سرمایه های ارزی خود را سرمایه گذاری کنند 
و هم سایر کشورها هم می توانند سهام شرکت های خود را به این بورس بیاورند. 
دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی با اشاره به اینکه این 
پنجمین بورس کشور است و می تواند برای تولیدکنندگان داخلی ضمانت نامه ارزی 
صادر کند، اظهار داشت: همه معاملات در این بورس ارزی انجام می شود و به رونق 
بورس سرزمین اصلی هم کمک می کند. این اقدام با هماهنگی و همکاری شورای 

عالی بورس و سازمان بورس کشور در دست انجام است .
مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی 
گفت: صادرات ما در دوره نه ماهه به عدد 863 میلیارد تومان رسید که 27 درصد 
نسبت به دوره مشابه سال قبل افزایش پیدا کرده و برای اولین بار هم در کشور تراز 
تجاری مناطق آزاد مثبت شد. در این یکسال گذشته 35 هزار میلیارد تومان سرمایه 
گذاری داخلی در مناطق آزاد اتفاق افتاده که عدد بسیار خوبی هست و حدود 58 

درصد نسبت به دوره مشابه نسبت به سال قبل افزایش داشته است.

در صورت عدم فعالیت   بانک آفشور در 
مناطق آزاد ، مسببان آن  باید پاسخگو باشند

دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی  عنوان کرد ؛

اقتصاد کیش- با هدف شــکل گیری اکوسیستم نوآوری در مناطق آزاد تجاری ـ 
صنعتی و ویژه اقتصادی، تفاهم نامه همکاری مشــترک بین سازمان مناطق آزاد و 

معاونت علمی و فناوری رئیس جمهور امضا شد. 
این تفاهم نامه همکاری در راســتای تعیین شعار سال توسط مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( به عنوان »تولید، دانش بنیان و اشــتغال آفرین« و همچنین به منظور 
اجرای اسناد بالادستی و قانون جهش تولید دانش بنیان، بین »سعید محمد« مشاور 
رئیس جمهور و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی و 

»سورنا ستاری« معاون علمی و فناوری رئیس جمهور منعقد شد.
مشــاور رئیس جمهور و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه 
اقتصادی در این مراسم با گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر و تبریک 
فرارسیدن هفته دولت گفت: در مناطق آزاد عرصه های جدید و مناسبی برای فعالیت 
شــرکت های دانش بنیان ایجاد شده است و با توجه به اهتمام مقام معظم رهبری 
)مدظله( و شعار امسال که مزین به نام دانش بنیان است جا دارد اقدامات جدی تری 

در این حوزه انجام شود.
ســعید محمد با اشاره به اینکه این تفاهم نامه با هدف تسهیل فعالیت های دانش 
بنیان و شرکت های خلاق و نوآور در مناطق آزاد به امضا رسید، افزود: مناطق آزاد 
ظرفیت بالایی در حوزه های سرمایه گذاری دارد که توسط بخش خصوصی انجام 
شده است. بیش از 2500 واحد صنعتی در مناطق آزاد وجود دارند که اکثر آنها فعال 
هستند، در سال 1400 میزان صادرات از واردات پیشی گرفت و تراز تجاری مناطق 

آزاد برای اولین بار در سه دهه گذشته مثبت شد.
وی در ادامه گفت: ما در صادرات باید به دنبال محصولی باشیم که نیازمندی روز 
جوامع باشــد و این به صورت اتفاقی ایجاد نمی شــود مگر با بازاریابی صحیح و 

دانش به روز.
مشــاور رییس جمهور اظهار داشت: با همکاری سرمایه گذاران در مناطق آزاد و 
شــرکت های دانش بنیان، می توان با اســتفاده از ایده های نو،  شاهد فعالیت های 

اقتصادی موثر در این مناطق باشیم. 
سعید محمد گفت: در 9 ماهه منتهی به خرداد امسال، 35 هزار میلیارد تومان سرمایه 
گذاری در مناطق آزاد اتفاق افتاده که این میزان رشــد 58 درصدی نسبت به مدت 
مشابه سال قبل به همراه داشته است. ما در مناطق آزاد با در اختیار قراردادن مشوق ها 
و معافیت های موجود به شرکت های دانش بنیان می توانیم همکاری های مشترکی 

را رقم بزنیم.
وی اظهار داشت: معاونت علمی فناوری با معرفی این شرکت ها به بخش صنعت 
کشور در داخل مناطق آزاد و حمایت های علمی، فنی و ارائه خدمات و تسهیلگری به 
این شرکت ها می توانیم فعالیت این شرکت ها در مناطق آزاد کشور را استمرار دهیم. 
مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی 
در پایان افزود: برقراری ارتباط بین نیازهای واقعی بخش صنعت و شرکت های دانش 
بنیان تضمین کننده حرکت این شرکت هاست و منجر به افزایش صادرات، تولید، 

اشتغال و تولید ناخالص داخلی )GDP( در کشور می شود.
** شرکت های دانش بنیان بخشی از اقتصاد کشور محسوب می شوند

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور نیز در این مراسم این که شرکت های دانش بنیان 
و خلاق جایگاه درخور توجهی در اقتصاد کشور به خود اختصاص داده اند، افزود: 
سهم این شرکت ها از ارزش افزوده و اشتغال زایی به میزانی رسیده است که به عنوان 
یکی از تکیه گاه های اصلی در اقتصاد به حساب می آیند. شرکت هایی که می توانند 
سهم قابل توجهی از اقتصاد بین المللی کشور را با توجه به ظرفیت گسترده ایران به 

خود اختصاص دهند.
سورنا ستاری با بیان این که نقش مناطق آزاد و ویژه اقتصادی در توسعه صادرات 
شــرکت های دانش بنیان و خلاق کلیدی و راهگشا خواهد بود، ادامه داد: شرکت 
های دانش بنیان به اشتغال قابل توجهی رسیده اند و سهم قابل توجهی از اقتصاد را به 
خود اختصاص داده اند. لازم است تا ظرفیت گسترده مناطق آزاد به یاری زیست بوم 

فناوری و نوآوری بیاید و رویکرد دانش بنیان در این مناطق حکم فرما شود.
ســتاری با بیان این که تفاهم نامه همکاری در راســتای پیاده سازی جدی رویکرد 
دانش بنیان در مناطق آزاد به امضا رسیده است، گفت: شرکت های دانش بنیان بخشی 
از اقتصاد کشور محسوب می شوند. امیدواریم بر مبنای این تفاهم نامه همکاری، 
رویکرد و نگرشی تازه به زیست بوم فناوری و نوآوری، در مناطق آزاد ایجاد شود 
و با توجه به تغییراتی که در مناطق آزاد صورت گرفته، این مهم محقق خواهد شد.

وی با اشــاره به نقشــی که مناطق آزاد می تواند در تحول صادرات محصولات 
دانش بنیان و خلاق ایران ساخت ایفا کند، افزود: در سال های اخیر تلاش کردیم با 
تعریف و حمایت از مفاهیم مختلف، راه را برای توسعه محصولات ایران ساخت 
هموار کنیم؛ خانه های صادرات فناوری ایران ساخت را در سایر کشورها داریم که 
منطقه آزاد می تواند با ظرفیت بســیار خوبی که از آن برخوردار است، به صادرات 

محصولات ایران ساخت کمک کند..
معــاون علمی و فناوری رئیس جمهــور، راه اندازی خانه های خلاق و نوآوری را 
فرصتی برای توسعه زیست بوم فناوری و نوآوری در این مناطق دانست و گفت: 
راه اندازی خانه های خلاق و نوآوری با استفاده از ظرفیت بخش خصوصی و نقش 
آفرینی در توسعه صنایع خلاق، یکی از محورهایی است که بر مبنای این تفاهم نامه 
همکاری دنبال می شود. ستاری افزود: امیدوارم این تفاهم نامه زمینه را برای توسعه 
زیست بوم دانش بنیان و خلاق در این مناطق فراهم کند چراکه جمعیت دانشجویی 
و مرزهای مشــترک در مناطق مستعد و نزدیک مناطق آزاد می تواند برای شرکت 

های دانش بنیان و خلاق جذاب و راهگشا باشد.
گفتنی است؛ این تفاهم نامه همکاری در 6 ماده تنظیم شده است که می توان به استقرار 
شــرکت های دانش بنیان و خلاق در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با رویکرد تولید 
صادراتی، جذب ســرمایه خارجی و تولید مشترک با شرکت خارجی و همکاری 
فناورانه، تسهیل صادرات شــرکت های دانش بنیان و خلاق، عرضه محصولات 
دانش بنیــان و خلاق به تجار خارجــی و راه اندازی خانه های خلاق و نوآوری در 

مناطق آزاد و ویژه اقتصادی اشاره کرد.

اکوسیستم های نوآوری در مناطق آزاد
 و ویژه اقتصادی کشور ایجاد می شود

 در تفاهم نامه ای  با حضور معاون علمی و فناوری رئیس 
جمهور مطرح شد؛

اقتصاد کیش-  اعضای هیات رییسه ششمین دوره شورای اسلامی شهر کیش طی 
برگزاری انتخاباتی  مشخص شد. 

پس از برگزاری انتخابات هیات رییسه دومین سال ششمین دوره شورای اسلامی 
شهر کیش بدریه بحرینی بعنوان رییس شورا انتخاب شد.

همچنین سهیلا زراعت پیشه به عنوان نایب رییس و محمد طاهری بعنوان دبیر و 
سخنگوی شورای با رای اعضای شورا به مدت یکسال انتخاب شدند.

بدریه بحرینی ، سهیلا زراعت پیشه ، محمد طاهری، لیلا زارعی ، حجت بزنی،  پنج 
عضو شورای شهر کیش هستند

اعضای هیات رییسه شورای 
اسلامی کیش انتخاب شدند

پس از برگزاری انتخابات هیات رییسه؛

در حال حاضر فامیلی بیش از 55 شعبه در 20 استان کشور دارد 
و برنامه داریم تا پایان امسال به  تعداد 80 فروشگاه فعال 

در سطح کشور برسیم.

اقتصاد کیش-   رییس ســازمان 
حفاظت محیط زیســت گفت: 
تعدادی از جزایر 14 گانه هرمزگان 
در معرض آلودگی های زیســت 
محیطی هستند که این آلودگی ها 
جزایر کیش، قشم و هرمز را بیشتر 

تهدید می کند. 
علی ســلاجقه افــزود: آبراه های 
منطقه سالهاســت که محل عبور 
خطوط کشتیرانی است و به ویژه 
انتقال مواد نفتی و میعانات گازی از 
این منطقه است که در روند فعالیت، 
نشتی هایی دارند و سکوهای نفتی 

نیز مشکلاتی دارند که موجب شده وضعیت محیط زیست دریایی از حالت طبیعی 
خود خارج شود. معاون رییس جمهور ادامه داد: از سوی دیگر غرق شدن شناورها 
خلیج فارس را به گورستان کشتی ها تبدیل کرده است و تراکم آبشیرینکن ها نیز با 

توجه به توسعه صنایع از مشکلات بعدی است.
رییس سازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: با توجه به این وضعیت، اقدامات 
جدی آغاز شــده است و در کنار آماده کردن نقشه زیست بوم های دریایی خلیج 

فارس، خسارت های هنگفت در بحث آلایندگی نیز محاسبه شده است.
وی درباره طرح های انتقال آب میان حوضه ای از جمله طرح انتقال آب از خلیج 
فارس و دریای عمان به زاهدان تصریح کرد: شرایط تغییر اقلیمی جهان و ایران ما را 

در شرایط حادی قرار داده است.
به گفته وی در این شــرایط باید مراقب زیست بوم کشور باشیم اما از سوی دیگر 
تامین آب آشامیدنی اولویت نخست و تامین حقابه های زیست محیطی اولویت 
بعدی است و در مرحله بعد نیز تامین آب کشاورزی و صنعت اهمیت دارد و می توان 
نتیجه گرفت که باید از ظرفیت های آبی با رعایت الزامات و تعهدات  زیست محیطی 
استفاده شود. سلاجقه در پاسخ به یکی دیگر از پرسش های خبرنگار ایرنا درباره جای 
خالی معاونت محیط زیست دریایی در اداره کل حفاظت محیط زیست هرمزگان 
اظهار داشــت: یکی از بحث های اساسی، ضرورت  بازنگری در چینش ساختار 

ادارات کل استانی بر اساس وضعیت داشته های محیط زیستی است .
به گفته وی استان هرمزگان حتما باید معاونت محیط زیست دریایی داشته باشد و 

این موضوع از اولویت ها و دستور کارهای مهم است.

آلودگی زیست محیطی، برخی 
جزایر هرمزگان را تهدید می کند

رییس سازمان حفاظت محیط زیست:


